
 
 
 
 
 
 
 
Dato:  25.11.2024 kl. 9.00 
Sted:  Kantina på ungdomsskolen 
 
 

Til stede: 
 
 

KLASSE REPRESENTANTER 
5A og 5B A: Ada J. Johnstad-Kolby  B: Ida Erntsen  
6A og 6B A: Milliam Pedersen  

 
B: Kristine R. Bergseth  

7A og 7B A: Per Christian Medlien Walmsnæss og Anna  
     Ingeborg Pettersen- 

B: Jenny Bjørgmo vara 
      

8A og 8B  A: Christian R. Kålhus  
 

B: Alfred J. Nordholm  
 

9A og 9B A: Liv Marit N. Rognslien  
 

B: Selma C. Dokken  

10A, 10B og 10C A: Astrid O. Haugland  B: Eirik J. Grindborg  C: Norunn Moe og Liv Anna      
     E. Tollefsen sekretær 
 

 
 

                        
 
 
                        
 

1. I forbindelse med at Rektor skal svare på en regional undersøkelse:  
Rektor fikk forelagt innspill fra Elevrådet som han tok med seg inn i 
undersøkelsen. 

 
2. Klassene har fått skisser, tegninger på uteområdene og oppgradering 

av disse. 
Elevrådsrepresentantene kom med innspill til disse. Følgende ønsker er 
meldt fra ungdomsskolen: 
 

• Husker (ufo huske) 
• Ny/oppgradert fotballbane med en type ball binge med lys 
• Nytt bordtennisbord ute 
• Flere benker i uteområde, gjerne med tak over og helst ett "amfi" i 

gressbakken mot gressbanen 
• En liten "park" med forskjellige apparater ned mot bekken; ala 

Tuftepark 
• Komplett håndballbane med 2 mål 
• Basetball bane med med to kurver og mulighet for lagspill 



• Oppgradering av Volleyball bane, og gjerne utvidelse med en bane 
til (nye nett) 

• Merking og utbredelse av fotballbanen 
• Ønske om badminton bane ute 
• Ferdigstille frisbee golf banen med tee og fjerning av kvist, evt. 

legge bark 
• Kunstgressbane 
• Sykkelløype 
• Asfaltere 
• Skøytebane 

 

                       Ønsker fra barneskolen: 

o Frisbee golf på også barneskolen  
o Oppgradere sklie® og beholde akebakker 
o Kunstgress i ball bingen 
o Skøytebane 
o Trampoline 
o Asfaltering 

  
3. Vi rakk en rask gjennomgang av andre saker fra klassene:  

 
Barneskolen: Ønsker om flere sko hyller i gangene i nybygget og 
tørkeskap. Tørkeskap er også ønsket av 5. og 6. trinn.  
Det har også vært en stor utfordring med baller på taket denne høsten, og at 
disse ikke hentes ned.  men at vi starter på nytt med blanke ark for dette 
skoleåret. 

   
       Ungdomsskolen: Klokker i klasserom og grupperom, Kalde klasserom og   
      solskjerming som ikke virker, eller mangler. Ønske om to store speil i   
      gangene (oppe og nede). Gjerne påmontert pleksiglass utenpå.  
      Benker i ganger og så det er litt frustrasjon rundt bibliotek og   
      lånemuligheter. 
       
       Felles: Skillevegger i garderobene bør opp igjen og hårfønere er fortsatt     
      ikke kommet opp!?  

 
 
                             Kristian Kiese – referent og Elevrådskontakt 
 
 
 


